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Skolebestyrelsesmøde                 
Pilegårdsskolen

Referat

Data om mødet: Møde nr. 08-2019

Dato: Onsdag den 25.09.19

Tid: 17.30 – 20.30

Sted: Personalerummet
Forbered: Læs dagsorden og bilag

Bemærkninger til mødet: 

Mødeleder: Dorit

Ordstyrer: Michael

Afbud fra: Karina, Thor, Ali, Helene

Pauser:  5 min

Servering: Dorit

Dagsorden: Bilag Referat Varig
hed:

Faste punkter, indledning:

1. Bemærkninger til referat af møde nr. 7
    2019 
 

2. Godkendelse af dagsorden

3. Meddelelser fra
    a. elevrepræsentanter  

    
    b. formanden

1.
Ingen bemærkninger

2.

Godkendt

3a 
Elevrepræsentanter valgt, men 
kunne ikke komme i dag. 

3.b Formanden har været til 
FRO møde.
Punkt om trafik og vejarbejde 
tog formanden op. Pointen om 
at sørge for at advisere skolen i 
forvejen samt planlægge 
vejarbejdet uden for skolestart, 
blev hørt og tages med videre af 
forvaltningschef og skolechef.

Andet punkt ved FRO var at der 
i R&F vil blive iværksat          
analyse af inklusions indsatsen.

Information ved FRO om 
skolestyrken (antimobning), 
noget om demokratisk dannelse 
og PLF.
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    c. skoleledelsen, herunder områdeleder
      
 

 
 c.1 Elev til- og afgang
       
      

 
c.2 SFO til- og afgang, personale og børn
       
 d. medarbejdere
   
 

e. andre

3.c 
 Ny lærer ansat.
 Har haft personalefest
 Begge hold er nået til 

1/8 finalen i 
skolefodboldturneringen 
lokalt i København.

 Der er indkøbt materiale 
til markering af 
cykelparkeringsforbud.

 Uge 39 har skolen haft 
naturvidenskabelig/fordy
belses uge.

 Det ser ud til at vi igen 
kan få elevbøger.

3c1.
5 elever udmeldt pga. 
skoleskift. 1 elev indmeldt pga. 
tilflytning

3c2.

3d. Positiv stemning i 
personalegruppen. Bl.a. med ny 
lokal arbejdstidsaftale. Og ny 
skoleledelse.

3e.
Feedback på SB med til 
forældremøderne. Gik fint. Godt 
at have været med ude til 
forældremøderne.

Punkter til behandling:

4.a Tobaksfri skoletid. Kaj

4.b AULA. Hvordan fungerer det, og hvad 
skal vi være opmærksomme på, og få 
udarbejdet principper for? Ken

 
4.a Retningslinjer vedrørende 
håndhævelse af tobaksfri 
skoletid, udarbejdet i fælleskab 
mellem personale, ledere, 
forældre og elever.

SB godkender forslaget med 
den tilføjelse, at SB anbefaler at 
skolens personale fremstår som 
rollemodeller ved tobaksfri skole 
og ikke ryger i skoletiden.

4.b
SB blev introduceret for AULA´s 
basale funktioner med videre 
drøftelse jf. nogle af 
anvendelsesstrategiens punkter, 
som har været behandlet i AULA 
superbrugergruppe, og ledelse.

Ledelsen udarbejder AULA 
informationsbrev. Inden uge 42 
mailes der frem og tilbage med 
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4.c Trafik udfordringer omkring skolen. 
Thor og Michael.
- pga. af vejarbejder
- Cykelkultur og cykelparkering

4.d Trivselspuljen. Status på arbejdet, og 
plan for hoveddisponering over de fire år. 
Kaj

SB for justering af 
informationen.

Principper revideres i SB efter 
Aulas lancering. Princippet om 
kommunikation mellem skole og 
hjem sendes vedlagt med SB 
referat.

4.c
Trafik kampagne i uge 37. Det 
største problem på kys og kør 
er cykler der cykler på tværs 
over til cykelparkeringerne.

Forslag til forbedring beskrevet i 
status på ”trafikken september 
2019.” (bilag). SB (Michael og 
Dorit) henvender sig til teknisk 
forvaltning for en 
helhedsløsning. 

4.d
Status på trivselspuljen er taget 
til efterretning.

 
Faste punkter, afslutning /Dorit

5. Punkter fra kontaktforældre/forældre
- Status fra forældremøderne

6. Drøftelse af dagsordenspunkter til næste 
møde/evt. tilpasning af årshjul /Dorit

7. Aftaler om forplejning ved næste møde 
24.10.19

8. Eventuelt, herunder evt. lukket møde  

5. 
Ingen punkter fra 
kontaktforældre

6.
SB årshjul tilpasset. Skoleleder 
tilretter og sender ud.

7. 
Anja

Mødet sluttede kl. 20:45


